
Styrelsemöte SSDF 2022-02-15 

Närvarande: Cathrine Sjölin, Håkan Bandheim, Jan, Johansson, Magnus Askling, Malin Andersson, 

Christer Nilsson 

 

1. Mötes öppnande. Mötet öppnas. 

 

2. Genomgång av föregående protokoll. Föregående protokoll gås igenom och godkänns. 

Magnus fick svar på 1200 kronor från kommunen till projektet. 

 

3. Info om Hållbarhetsprojekt. Möte i projektet hölls 19/1. Chatrine informerar om vad som sas 

på mötet. Bland annat föreläsningar i maj. 12 juni anordnar kommunen 

Minimeringsmästarna där det även finns ett textiltema och det finns förslag på att fråga om 

det finns möjlighet att vara med. Gatuloppis kommer anordnas vid flera olika datum under 

sommaren, juni-juli. Textilinsamling 20 augusti för återvinning och klädbytardag tillsammans 

med scouterna. Cathrine har frågat Mikael Jönsson om det går att låna Snöstorpsgården till 

att låna/hyra ett utrymme för insamlingen för att kunna hålla det inomhus. 22 september är 

det textilmässa. Frågan kvarstår fortfarande om hur man ska medverka i textilmässan. Det 

kommer att startas en facebook sida och hemsida som plattform för projektet. Det kommer 

även att delas ut flyers om gatuloppisar med mera. 

 

4. Historiska Snöstorp. Jan har inte träffat Ulla-Stina ännu, men träffar henne i närtid. Ett möte 

behöver bokas för att diskutera vilka platser man ska börja med. Det finns många intressanta 

platser att ha med, bland annat hade det varit intressant att visa var den gamla kyrkan låg. 

Det vore bra att utöka med ca 5 platser per år. Det finns ca 15 000 kronor i föreningen att 

lägga på projektet. Detta kommer säkert att bli populärt med tanke på det stora intresse som 

finns i Facebook gruppen. Det vore roligt med en slags ”hussläpp” varje vår med nya platser 

och kanske ha korvgrillning. Ett fysiskt möte är att föredra och eftersom restriktionerna har 

släppt så finns det inget hinder. Möte bestäms till 8 mars klockan 19 hemma hos Jan. 

 

5. Planering årsmöte. Cathrine tar kontakt med Richard, revisorn, för bokslut. Vi behöver få 

ihop en valberedning. Håkan kommer att avgå i samband med årsmötet. Cathrine bokar 

skolans matsal. Ska vi ha något mer än årsmöte? Kanske något från hållbarhetsprojektet. 

Eventuellt att någon kommer och visar hur man lagar fritidskläder. Man skulle även kunna ha 

information om Historiska Snöstorp. Att sälja in de båda projekten. 

 

6. Övriga frågor. Inga övriga frågor. 

 

7. Nästa styrelsemöte. 22 mars klockan 19 hos Magnus. 

 

Malin Andersson 

Mötessekreterare  


